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Po deviatich rokoch vypúšťame z hniezda 27 mladých ľudí. Tak 
dlho túžili po tom, aby boli konečne na strednej, no dnes im je 
trochu smutno. Za ten čas, čo fungovali ako jedna trieda, postup-

ne dospievali, menili sa, navzájom sa ovplyvňovali, učili sa víťaziť aj pri-
jímať prehru, bojovať... 

Týždeň pred odovzdávaním vysvedčení mali rozlúčkovú slávnosť. 
Krásne oblečení a upravení zrazu pôsobili akosi inak. Vážnejšie, star-
šie, vyzretejšie. Hoci sa pred rozlúčkovou aj pohádali, aj pozdúvali, aj 
si ponadávali, napokon mali taký program, aký tu už dávno nebol. Boli 
perfektní! Zomkli sa a ukázali, akí sú šikovní, talentovaní, vtipní... Mla-
dosť ich vystreľuje do výšky, my v škole sme im ukázali, ako sa lieta a to 
ostatné je už len na nich. No sme si istí, že sa vo svete nestratia, že každý 
si nájde to svoje miesto a my budeme na nich právom hrdí a budeme si 
hovoriť: „Toto sú tie decká, ktoré sme kedysi učili.“

Veríme, že to, čo sme sa im na základnej škole snažili odovzdať, nie sú 
len vedomosti, ale aj kus ľudskosti. Nech sa im v ďalšom živote dobre 
darí!

Ako to vidia deviataci?

Vždy som bola rada, keď sme niečo museli robiť spolu, keďže sa stá-
le hádame. A keď nám niekto zadal spoločnú prácu, zabudli sme na 
nezhody. Ak mám hovoriť za seba, teším sa, až odídem, ale zároveň 
viem, že mi bude veľmi smutno. Najviac mi budú chýbať školské vý-
lety a akcie, na ktorých je vždy najviac najlepších zážitkov. Budú mi 
chýbať aj učitelia a akcie, čo vymysleli, napr. vianočné trhy, foodfest 
alebo prespávačka. 

Aj keď som tu bol len dva roky, boli to asi najlepšie dva roky za celý 
čas, čo chodím do školy. Boli tu, a stále sú, najlepšie pani učiteľ-
ky na svete. Zo školy mi bude chýbať úsmev každej pani učiteľky, 
upratovačky aj kuchárky, ale aj výborné obedy, ktoré mi každý deň 
chutili a vždy som sa na ne tešil. Ja už len na záver chcem povedať 
ĎAKUJEM všetkým zamestnancom školy. 

Bolo to TOP! Viem, že to občas vyzeralo tak, že sa pozabíjame, ale 
nie je to pravda. Všetky dobré aj zlé zážitky v nás zostanú do konca 
života. Som rád, že som mohol stráviť deväť rokov medzi mojimi 
spolužiakmi. Dúfam, že sa všetkým bude dariť v živote, práci, či ro-
dine. Ďakujem!

HD

   Rozlúčka v triedach

Deviataci sa lúčia
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F O O D F E S T  L Á K A L  J E D L O M 
A J  D O B R O U  N Á L A D O U

Po dvoch rokoch sa nám konečne rozbiehajú 
akcie. Keďže nám nevyšli vianočné trhy, rodi-
čovská rada prišla so skvelým nápadom zor-
ganizovať foodfest. Nebolo treba dlhé preho-
váranie, v hlavách sa nám začali rodiť nápady 
a množili sa predstavy o tom, čo by sme mohli 
ponúkať, ako by to mohlo vyzerať... 

Tak ako každá akcia, aj táto si vyžadovala ko-
pec príprav. 

Netušili sme, aká bude odozva od ľudí, či 
vôbec prídu, koľko toho do stánkov treba na-
chystať... 

Jednotlivé triedy mali svoje stánky, v ktorých 
ponúkali palacinky, toasty, hotdogy, minipiz-
zu, zemiakové lokše či úžasné domáce kolá-
čiky. Celým areálom sa dlho pred začiatkom 
akcie šírila vôňa lahodného gulášu, za ktorým 
môžeme hľadať jedine nášho šikovného pána 
školníka. A neskôr nám nos (a tiež jazýčky) 
vykrúcali grilované dobroty. Sladké či slané, 
čo-to na pitie... Niečo pre malých a čosi aj pre 
dospelákov. Snáď si každý našiel aspoň niečo, 
na čom si pochutil. 

Deti sa mohli vyšantiť v skákacom hrade, pri 
súťažiach a športových aktivitách. Šikovníci 
navliekali korálkové náramky, iní si nechali 
zapliesť vrkoče alebo namaľovať čosi krásne 
farebné na tvár. 

Boli sme milo prekvapení z toho, koľko ľudí 
prišlo, akú pozitívnu náladu priniesli, akí boli 
milí a príjemní. Stálo nás to kopec síl, ale v 
tom momente to išlo bokom, lebo sme vide-
li, že to má zmysel. Deti v stánkoch ochotne 
pomáhali a doslova si to užívali. Úprimne sa 
z toho tešíme. 

Veríme, že to nebol len náš pocit, ale že ste si 
to naozaj užili aj vy. 

Výťažok z predaja pôjde škole a snáď si to zo-
pakujeme opäť o rok. 

O foodfeste napísali naši šiestaci: 

Soňa Filová (6.B): Mne sa na foodfeste veľmi 
páčilo. Bolo super, že prišlo veľa ľudí a v ka-
ždom stánku si niekto niečo kúpil. V našom 
stánku sa takmer všetko vypredalo a nevzni-
kali medzi nami žiadne zbytočné hádky. Boli 
sme tam až do večera a užili sme si veľa zá-
bavy.

Katka Minčičová (6.B): Mne sa páčila tá 
dobrá nálada a tiež to, ako sme boli v kolektí-
ve a nenadávali sme si, ako sme boli pri kase 
a už sme nevedeli, čo skôr robiť, pretože sme 
mali toľko objednávok. 

Nika Štuková (6.A): Veľmi sa mi páčilo, že 
sme sa tam ako celá obec stretli. Prišla nás 
pozrieť aj pani starostka. Ľudia hovorili, že by 
foodfest mohol byť aj každý rok, ale ja si mys-
lím, že by mohol byť aj 2-krát do roka. 

Radovan Ondriš (6.A): Na foodfeste bolo 
veľmi pekne. Jedol som vynikajúci guláš. Pro-
dukty našej „Správnej šestky“ boli tiež fakt 
dobré. Kúpil som si praclíky, croissanty aj 
pizza-tyčinky. Hrala dobrá hudba... Jednodu-
cho som si to užil. 

HD

FOODFEST
Na foodfeste bolo veľmi fajn, 

ľutovať môžu tí, čo neboli tam. 
Jedla bolo vyše hlavy, 

popcorn, vata, limonády. 
Rodičia sa zabávali, 

od detí chvíľu pokoj mali 
Harmonika, hudba, dídžej, 

všetko bolo ozaj SUPER!
Eliška Kubová Danajová, 8. roč. 

    Pestro, veselo, príjemne - tak bolo na našom foodfeste     Niečo pre maškrtníkov

   U prvákov si deti prišli na svoje

    V perníkovej chalúpke nešetrili úsmevmi
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VEČER S DOBŠINSKÝM 
A PRESPÁVAČKA V ŠKOLE

Nocovať v škole nie je celkom bežná vec. A tak 
nečudo, že sa decká na túto akciu tak veľmi 
tešili. Dohodli sme sa, že tým vytúženým ve-
čerom bude prvý júnový piatok. Nabalení jed-
lom, karimatkami a spacákmi sme si dali zraz 
pred školou. ...a čakal nás dobrodružný večer 
a noc a ráno...
Stanovištia s rozprávkovými aktivitami pre-
vzali ôsmačky a deviataci. Čarodejníci kúzlili 
s farebnými roztokmi, u zázračnej víly sa hľa-
dali skryté rozprávky, inde decká zase prená-
šali hrášok na príborovom nožíku alebo hľa-
dali kľúčik od trinástej komnaty. Rozdelení 
do skupín súťažili, hrali sa, zabávali a smiali. 
Na večeru sme si objednali pizzu a náš prog-
ram pokračoval diskotékou v telocvični. Nikto 
nesedel, ani jedno tričko nezostalo suché, tak 
sme sa jašili! Keď sa zotmelo, vydali sme sa na 
pochod tmavými zákutiami školy. Ak sa niekto 
bál, mal okolo seba kopec kamošov, ktorí ho 
posmelili. Pod nohy sme si svietili len bater-
kami. Bolo to tak trošku strašidelné a tajuplné, 
ale skvelé! 
Večerné triedne kino mnohých zmohlo, iní si s 
kamarátmi ešte dlho do noci šepkali. 
A ráno... Nuž ráno – ako by povedali králiky 
z klobúka Bob a Bobek: „Vstávať a cvičiť!“ A 
tak aj bolo. 
Užili sme si to, bolo nám spolu super a to aj 
vďaka našim pomocníkom z ôsmej a deviatej 
triedy. Spravili nám perfektnú atmosféru, boli 
ochotní pomôcť, išli do toho na 100 %, a to si 
veľmi, veľmi vážime. 
Určite to nebola posledná takáto akcia. Tento-
raz sa jej zúčastnili decká z 1.A, 1.B, 4.A a 6.A. 
Nabudúce to budú aj ďalšie triedy. Veru, je sa 
na čo tešiť!

HD

    Juchúúú! Začíname!

    Dobrú chuť k večeri

    V alchymistickej dielni

    Partia štvrtákov si večer a noc v škole užila

    Súboj bol jednou z disciplín
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V ŠKOLE V PYŽAME? PREČO NIE? 
Mesiac máj sa niesol v znamení rôznych vý-
ziev. Každý týždeň bola na štvrtok vyhlásená 
iná výzva, do ktorej sa dobrovoľne mohli zapo-
jiť žiaci aj učitelia. 
Tou prvou boli bláznivé účesy. Žiaci vchádzali 
do školy s úsmevom na tvári a niesli si nielen 
nejakú “šialenosť“ na hlave, ale aj dobrú nála-
du. Jeden druhého obdivovali a s iskričkami v 

očiach sledovali, kto ďalší príde do triedy a či 
bude mať bláznivý účes aj pani učiteľka. 
Nasledoval deň naopak, farebná výzva, teplá-
kový deň, ale najväčší úspech zožali pyžamá.
Veď čo môže byť pohodlnejšie ako mäkučké 
pyžamo? Podaktorí si so sebou vzali aj plyšo-
vého miláčika alebo župan. A vraj, že by sme 
v pyžamku mohli chodiť do školy aj častejšie. 

Deckám sa páčilo, že do výzvy sa zapojili aj 
učitelia a ukázali, že sú za každú srandu, že v 
tom idú spolu s nimi, že sú tiež len ľudia a že 
škola nie je len o memorovaní a poučkách, ale 
aj o spoločnom prežívaní radosti a tom, že sme 
jeden tím. 

HD

    Pyžamová výzva mala úspech, zapojilo sa nás naozaj veľa.

    Pyžamová pohoda
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Tento rok sme mali tak trochu iný deň detí. 
Program nám pripravili lesníci, od ktorých 
sme sa kadečo nové naučili.
Málokto tuší, čo taký lesník vlastne robí. Mno-
hé z jeho práce zostáva našim očiam skryté. 
Lesník je v našich predstavách mužíček v ze-
lenej uniforme, ktorý sa s flintou na pleci pre-
chádza po lese a venuje sa poľovníctvu.  
Je to veľká škoda, že strácame kontakt s príro-
dou. Veď na otázku jedného z lesíkov, či je me-
dzi deťmi niekto, kto ešte nebol v lese, sa neja-
ké ruky zdvihli. A možno práve aktivity, ktoré 
si pre nás lesníci pripravili, niekoho inšpirovali 
a najbližší víkend si to s rodinou namieri do 
prírody. 
Dozvedeli sme sa veľa nového. Napríklad aj 

to, ako sa merajú a označujú stromy na výrub, 
ako všetkými zmyslami vnímame les, aké listy 
a plody majú lesné stromy a tiež ako zblízka 
vyzerá parožie.
Vyskúšali sme si, aké to je, keď bosými nohami 
stúpame po machu, šiškách, kôre stromov... A 
tiež to, ako vonia materina dúška alebo suše-
né huby. So zatvorenými očami bolo niekedy 
ťažké určiť, čo ovoniavame. Hádali sme, ochut-
návali, ovoniavali... Zapájali sme sa úplne celí. 
Druhostupniari si pozreli film o práci lesníkov 
a tí, ktorí mali záujem, mohli sa zapojiť do vý-
tvarnej minisúťaže. Bolo to zaujímavé, poučné, 
trochu iné ako zvyčajne, ale veľmi, veľmi fajn. 

HD

MDD S LESNÍKMI 

  Naučili sme sa rozličovať parožie     Vnímajme prírodu všetkými zmyslami

Udržať motorovú pílu nie je také jednoduché 
ako sa na prvý pohľad a prvé vyskúšanie 
môže zdať

TISÍC A JEDNA STORIES 
V jedno pondelkové ráno sme dostali pozvanie 
do rozprávky z exotických čias, keď ľudia lietali na 
kobercoch a dokázali sa rozprávať s vtákmi. Ocitli 
sme sa v prazvláštnom svete, ktorý bol ako vystri-
hnutý z Tisíc a jednej noci. 
Nuž, divadlo a jeho čarovný svet dokáže človeka 
preniesť kamkoľvek. 
A my sme boli toho svedkami. To naše divadelné 
predstavenie nebolo ani trochu obyčajné. Dokonca 
sa v ňom rozprávalo anglicko-slovensky.
A tak sme si, celkom nenásilne, cibrili naše jazy-
kové znalosti a popri tom sme sa ešte aj zabavili. 
Základné informácie boli v jednoduchej angličtine, 
takže im porozumeli aj úplní začiatočníci. Zložitej-
šie veci sme dostali dvojjazyčne a tie najnáročnejšie 
časti deja boli po slovensky. 
Mohli sme si teda všetci spolu vychutnať anglicko-
slovenské divadlo, v ktorom rozprávanie príbehov 
zachránilo, ba dokonca vrátilo život kráľovskému 
šašovi. 
Anglicko-slovenská rozprávka koncipovaná ako 
učebná pomôcka pre žiakov základných škôl vznik-
la v spolupráci s Divadlom ZkuFraVon.

HD
  Hoci bola časť predstavenia v angličtine, všetkému sme rozumeli
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Na výlet netreba ísť ďaleko, treba si však so 
sebou zbaliť to najpodstatnejšie – dobrú par-
tiu a ešte lepšiu náladu. Dôkazom toho je aj 
dvojdňový školský výlet žiakov VIII. triedy na 
Planinke, krásnom mieste uprostred prírody 
neďaleko Dechtíc. Žiaci zistili, že sa dá prežiť 
aj bez wifi a so slabým signálom na telefono-
vanie. Užili si slniečka a čerstvého vzduchu pri 
turistike, športových aktivitách a opekačke, 
spoznali kamarátov, veľa sa nasmiali a spoloč-
ne sa zabavili.

Jazmína Blanáriková: Výlet na Planinke Vám 
odporúčam, lebo si oddýchnete od mobilov, 
televízie, sociálnych sietí, keďže tam nie je wi-fi 
ani signál. Choďte na prechádzku a započúvaj-
te sa do nádherných zvukov prírody. 
Aneta Mruškovičová: Cesta na Planinku bola 
krátka, no veľmi príjemná. Hneď, keď sme 
prišli, sme si všetci všimli, že nemáme signál. 
Mňa osobne to najskôr prekvapilo a celkom aj 
vystrašilo. 
Rozdelili sme si izby, vybalili sme sa a preskú-
mali areál. Zvyšok dňa sme strávili hraním 
rôznych športov, či spoločenských hier. Večer 
sme si opekali špekačky. 
Na druhý deň sme krátko po raňajkách vyrazili 
na Katarínku. Bol to výlet plný zábavy. A tá po 
návrate z výletu ešte nekončila. Pani učiteľky si 
pre nás pripravili veľa ďalších aktivít, ktoré sme 
si rozhodne užili. 
Na Planinke boli v tom čase aj deviataci z iných 
škôl, s ktorými sme sa zoznámili. Po večeri sme 
s nimi hrali rôzne hry. 
Tretí deň bol dňom odchodu. Naraňajkovali 
sme sa a pobalili sme si veci. Čas čakania na 
autobus sme si krátili športom a prechádzka-
mi. 
Aj keď sme tam nemali signál, výlet sme si uži-
li. Určite by som si to rada zopakovala.  

Mgr. Lenka Stračárová + ôsmaci

ZA PEKNÝMI ZÁŽITKAMI 
NETREBA CHODIŤ ĎALEKO

    Ide sa na túru

    Bolo super tráviť čas spolu

    Výlet bez opekačky sa ani neráta
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28.4.2022 sme sa ako dobrovoľníci zapojili do zbierky pre Ligu proti ra-
kovine. Hoci na Slovensku prebieha mnoho zbierok, pre ľudí s onkolo-
gickým ochorením je práve táto zbierka, ktorá sa koná na Deň narcisov, 
veľmi dôležitá. Sme veľmi radi, že aj napriek pohnutým časom majú 
ľudia veľké srdcia a sú ochotní podporiť cudzích, chorých... S poklad-
ničkou sme obehli triedy a potom naše kroky viedli aj aj obecný úrad. 
Nechtiac sme vyrušili pánov starostov pri porade, ale tešíme sa, že nás 
prijali s úsmevom. 
Naši traja deviataci si vyskúšali úlohu dobrovoľníkov prvý raz. Neváha-
li, keď boli oslovení, či by chceli... A rozhodne to nebolo kvôli tomu, aby 
vymeškali z vyučovania. Vedia si utvoriť názor, dokážu sa rozhodovať, 
tak prečo im neukázať, že sa dá ísť aj touto cestou? Vďaka vám, decká a 
vďaka aj vám všetkým! 

HD

POKLADNIČKA SO 
ŽLTÝM NARCISOM

V máji sme predstavili jednu milú novinku – naša škola si nechala 
vyrobiť svoju vlastnú voľnočasovú kolekciu oblečenia. Objednávanie 
cez e-shop bolo spustené do konca mája, následne sa obchod uzatvo-
ril. My, ktorí sme si z ponuky vybrali tričko, mikinu alebo iný šikovný 
kúsok, na ňom budeme mať logo našej školy. Tvoríme predsa jeden 
tím a sme na to hrdí. E-shop sa opäť spustí až o rok. Dúfame, že mno-
hých inšpirujeme a na budúci sa k nám tiež pridajú. 
My sa z tých našich kúskov úprimne tešíme. 

HD

OBLEČ SI KÚSOK 
S LOGOM 

NAŠEJ ŠKOLY

    Naši dobrovoľníci navštívili každú triedu

    Ďakujeme, že pomáhate



8 Lienka

Viete, kedy sa oslavuje Deň Zeme? Mnohí 
možno zaváhajú, iní ani nevedia, že taký deň 
vôbec existuje, no naše decká majú vždy pri 
tejto príležitosti pripravené nejaké aktivity. 
Nielen v tento deň by sme mali pamätať na to, 
že máme svoj jediný domov chrániť nielen pre 
seba, ale aj budúce generácie. Práve 22. apríl sa 

stal Svetovým dňom Zeme až v roku 1990, ale 
dovtedy ho oslavovali hlavne v USA. My sme 
rozmýšľali nad tým, čo by sme mohli pre našu 
Zem spraviť. Decká na lístky písali svoje odka-
zy a nápady, ako by sa dalo pomôcť... Nápadov 
bolo mnoho. Popri tom dofarbili obraz Zeme, 
ktorý donedávna spolu s farebnými lístočkami 

zdobil chodbu našej školy. Prváci sa vybrali 
von a usilovne zbierali odpadky na školskom 
dvore, a veru, bolo ich tam neúrekom. Ktože 
nám tam spravil taký neporiadok? 
A v aktivitách pokračujeme... Veď už nasledu-
júci týždeň sme mali zber papiera. 

HD

DEŇ zeme Hotovo!

    Každy mohol zanechať farebnú 
    stopu aj odkaz našej Zemi     Prváci sa vybrali vyčistiť okolie školy od odpadkov     Pri vstupe do školy na deti čakali    

    aktivity



Vo štvrtok 9.6.2022 sme u nás v ško-
le privítali troch hráčov zo Spartaku 
Trnava. Sľúbili, že prinesú víťazný 
pohár, pobesedujú, rozdajú autogra-
my a tiež sa s deckami pofotia. 
Veru, zaplesalo nejedno futbalové 
srdce, keď sa naši žiaci dozvedeli, že 
si s nimi budú môcť na chvíľočku aj 
zahrať. 

My ostatní – nefutbalisti – sme boli pripravení fan-
diť. 
Stretli sme sa v našej krásnej novej telocvični, pa-
dali zvedavé otázky, na ktoré Spartakovci ochotne 
odpovedali, ale hlavne sme sa nevedeli dočkať fote-
nia a autogramov. 
Snáď sa im u nás páčilo. Nás ich návšteva veľmi 
milo prekvapila. 

HD

Hotovo!
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FUTBALOVÁ 

návšteva

    Futbalisti sa s každou triedou ochotne odfotili

    Už idú! - vykrikovali decká     Autogramiáda

Braňo Jobus u nás už kedysi dávno bol, no prišiel zas, aby nám poroz-
prával o svojich knihách, zážitkoch, snoch a tiež o svojom nevšednom 
živote. Niektorí ho poznajú zo seriálu Oteckovia, no okrem toho je aj 
spisovateľ a hudobník. Zaujal, rozosmial, motivoval, ochotne odpove-
dal na všetky zvedavé otázky. 
Dozvedeli sme sa, že mnohé postavy z jeho príbehov majú základ v 
skutočnom živote, ako sa ten jeho zmenil, prečo je dôležité mať sny... 
Jeho fantázia si fičí na plné obrátky. Necháva jej voľné pole. A my len 
s úsmevom na tvári počúvame, ako šarmantne prerozpráva ďalšiu ži-
votnú príhodu.

HD

BESEDOVALI SME 
S BRAŇOM JOBUSOM

    Autogramiáda
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Naši siedmaci a ôsmaci (a neskôr aj deviataci) strávili 
jeden školský deň na mimoriadne zaujímavom mieste. 
Na chvíľu opustili školské lavice a cieľom ich exkurzie 
sa stalo Aurélium - centrum vedy - miesto, kde sa prelí-
na zábava s učením. Vedecké poznatky alebo akékoľvek 
učivo je tu skryté v zábavnom experimente. Potom sa 
niet čo čudovať, že sa všetkým tak veľmi páčilo.

HD

AKO POVEDAL ALBERT EINSTEIN:
 „DÔLEŽITÉ JE NEPRESTAŤ SA PÝTAŤ.“

    Na každom kroku bolo čo skúšať

    Učenie mimo školy

    Vo všetkom hľadaj fyziku

KTO Z NÁS 
TAM RAZ BUDE
PRACOVAŤ?
Po dvoch rokoch obmedzení sme mohli navštíviť 
budovu parlamentu - NR SR. V národnej rade 
si pre našich deviatakov našiel čas pán poslanec 
Peter Osuský, ktorý nám venoval zopár slov, od-
povedal na naše zvedavé otázky a na pamiatku 
sme si urobili spoločnú fotografiu. Navštívili sme 
rokovaciu sálu, kde sme si vyskúšali hlasovanie.  
Do Bratislavy sme sa presúvali železničnou dop-
ravou, videli sme nielen parlament, ale spoznali 
aj ulice historickej Bratislavy, Hviezdoslavovo 
námestie a Námestie Ľudovíta Štúra a prešli sme 
sa po nábreží Dunaja.

  Mgr. Jana Školníková, 
Mgr. Lenka Šallaiová
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Vo štvrtok 9. júna sa prváčikovia vybrali do Včeloviny v Smo-
leniciach. Počas tejto návštevy sa dozvedeli ako včielky medzi 
sebou komunikujú, čím sa živí včelia kráľovná, vo včelárskej 
záhrade si ukázali viaceré druhy úľov a ochutnali tri druhy 
medov. Stratili sa a hneď sa aj našli v rozkvitnutom bludisku. 
V závere výletu si vyrobili sviečku zo včelieho vosku, ktorá im 
zostala ako voňavá pamiatka na tento deň.

Mgr. M. Janotková

    Prváci sa tešia z návštevy u včelárov

PRVÁCIvo včelovine

    Ochutnávaka sladučkého medu     V tvorivej dielničke si každy vyrobil 
    sviečku z včelieho vosku
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TESTOVANIE DEVIATAKOV
Testovanie 9 2022 sa v tomto školskom roku konalo 6. apríla 2022 z predmetov 
matematika a slovenský jazyk a literatúra. Našich 27 deviatakov sa testovalo 
v riadnom termíne, rozdelení do troch skupín mali nad sebou okrem našich 
administrátorov ešte externý dozor zo špačinskej základnej školy. 
Pre našich končiacich žiakov to bola prvá vážna skúška. Po testovaní ich čakali 
ešte prijímačky na stredné školy. 
Niektorí mali pred testovaním stres, iní prišli s úsmevom na tvári a na posled-
nú chvíľu ešte zháňali uhlomer alebo pravítko... 
Prvé reakcie po napísaní testov boli väčšinou pozitívne, pretože decká vraj 
očakávali niečo oveľa ťažšie. A hlavne – mali to za sebou, napätie opadlo. 
Po zverejnení výsledkov sa objavili aj slzičky, lebo všetko nevyšlo podľa pred-
stáv. No sme radi, že všetci sa dostali na stredné školy a nám neostáva nič iné, 
len im zaželať všetko dobré a dúfať, že to, čo sa na základnej škole naučili, ďalej 
zužitkujú čo najefektívnejšie. 

    Deviataci pri teste z matematiky

Predmet Priemerná 
úspešnosť školy

Celoslovenský 
priemer

Rozdiel v 
porovnaní s 

celoslovenským 
priemerom

MATEMATIKA 60,6 % 53,2 % 7,4 %

SLOVENSKÝ 
JAZYK A 
LITERATÚRA

60,9 % 59,1 % 1,8 %

História nám ukazuje, čomu by sme sa mali v 
budúcnosti vyhnúť. 
Zvlášť v dnešnej dobe sa mnohé otázky uka-
zujú ako veľmi aktuálne. Deviataci absolvovali 
pár dní pred koncom školského roka exkur-
ziu do Múzea holokaustu v Seredi. Práve toto 
miesto sa viaže k tragickému obdobiu riešenia 
židovskej otázky na Slovensku počas druhej 
svetovej vojny. Žiaci si mohli pozrieť doku-

menty, fotografie a tiež predmety súvisiace s 
prenasledovaním Židov na našom území. Tá-
borom v Seredi prešlo v spomínanom období 
zhruba 16 000 ľudí. Väčšina z tých, ktorí boli 
dobytčími vagónmi transportovaní do kon-
centračného tábora Auschwitz, zahynula. 
Expozícia, ktorá je pre návštevníkov múzea 
pripravená, sa nachádza v piatich barakoch – 
pôvodných budovách. 

Je až neuveriteľné, ako neľudsky sa môže člo-
vek chovať... Na každom kroku to bilo do očí, 
prenikalo do uší a dostávalo sa pod kožu. Ve-
ríme, že tých, ktorí si uvedomili, že toto sa už 
nikdy nesmie zopakovať, je čo najviac.
Bolo to silné a smutno-pravdivé. A tragédia je 
aj to, že niektorí to vnímali len ako deň, keď 
nemuseli sedieť v škole. 

HD

E X K U R Z I A  Z A  S M U T N O U  H I S T Ó R I O U

    Múzeum holokaustu v Seredi (zdroj foto - www.slovenskycestovatel.sk)
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JARNÝ ZBER PAPIERA
Zberový papier patrí medzi významné druhot-
né suroviny a sme radi, že naši žiaci dokážu 
myslieť ekologicky. Z vyzbieraného papiera sa 
dá vyrobiť napr. obalový alebo toaletný papier, 
kartóny alebo papier, ktorý nevyžaduje vysokú 
kvalitu.

Nám sa v jarnom zbere papiera podarilo naz-
hromaždiť 14 428 kg. Je to celkom pekné číslo, 

ak si uvedomíme, že na výrobu jednej tony pa-
piera by boli treba 2 až 3 tony dreva, množstvo 
vody a elektriny. 

Najlepšou „zberačkou“ sa stala Lianka Fande-
lová zo IV.A, ktorá priniesla 1 125 kg a zároveň 
tak svojej triede dopomohla k prvenstvu. 

HD

Najlepší zberači: Poradie tried:
1. Liana Fandelová (IV.A) – 1 125 kg 1. IV.A – 102,59 kg na žiaka
2. Izabela Junasová (IV.B) – 509 kg 2. IV.B – 83,63 kg na žiaka
3. Mária Bullová (I.B) – 506 kg 3. III.A – 59,41 kg na žiaka
4. Daniel Bubán (I.A) – 465 kg 4. I.A – 55,57 kg na žiaka
5. Nina Rigová (III.A) – 456 kg 5. III.B – 48,88 kg na žiaka
6. Agáta Juricová (IV.A) – 339 kg 6. VII.B – 47,56 kg na žiaka
7. Matej Matolek (IV.B) – 333 kg 7. I.B – 42,57 kg na žiaka
8. Filip Matolek (VII.B) – 333 kg 8. VIII. – 41,4 kg na žiaka
9. Lukáš Remenár (VI.A) – 285 kg 9. VI.A – 38,26 kg na žiaka
10. Sabina Lehutová (VIII.) – 263 kg 10. V.B – 37,65 kg na žiaka

11. II.A – 31,43 kg na žiaka
12. VII.A – 26,39 kg na žiaka
13. VI.B – 26,28 kg na žiaka
14. IX. – 24,07 kg na žiaka
15. II.B – 22,41 kg na žiaka
16. V.A – 21,94 kg na žiaka

    Prvé miesto získala štvrtáčka 
   Lianka Fandelová

    Desať najúspešnejších zberačov 
    si odnieslo odmenu

Pre naše
mamičky

Tak, ako sa pred Vianocami z tried ozývajú koledy a 
zo školskej kuchynky sa šíri vôňa medovníkov, tak sa 
pred prvou májovou nedeľou našou školou nesie ozve-
na príprav na deň mamičiek. Z jednej triedy sa ozýva 
dupanie do rytmu hudby, spoza ďalších dverí počuť 
pesničku o mame, inde zase potlesk, lebo sa čosi ko-
nečne vydarilo. Niečo sa chystá... Niečo milé, detsky 
úprimné, s láskou a z lásky pripravované. Pre mamy. 

Po dlhej odmlke sme takmer zabudli, aké to je – stáť 
na javisku. Tréma je však vždy rovnaká. A mamičky s 
doširoka otvorenými očami a zvláštnym chvením kde-
si v hrudi čakajú, kedy príde na pódium ten jediný, tá 
jediná... 

A hoci každá jedna vie, že ich ľúbime tak veľmi, ako sa 
len dá, že to ani slovami nie je možné vyjadriť, je krásne 
to počuť nahlas, vychutnať si to... 

Ďakujeme za všetky veľké i malé veci, ktoré pre nás s 
láskou robíte. Vy ste naším svetom a svetlom. 

Po nedeľnom vystúpení v kultúrnom dome sme s nie-
ktorými číslami boli v priebehu nasledujúceho májové-
ho týždňa potešiť aj seniorov z Bohunky. 

HD
    Seniorom z Bohunky zaspievali mamina + dcérka Piňkové
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Účastníci turistického krúžku sa na Zelený 
štvrtok vybrali na túru do Malých Karpát. Prvú 
fotku stihli za skorého rána pri Smolenickom 
zámku. Odtiaľ sa vybrali ráznym krokom k 
Havranej skale. Tam si doplnili zásoby a naz-
bierali medvedí cesnak. Potom pokračovali na 
najvyšší vrch Malých Karpát - Záruby. Krásne 
slnečné počasie im cestou doprialo výhľad na 
široké okolie. Zo Zárub zišli dolu po Čertovom 
žľabe do obce Smolenice, kde ochutnali špecia-
lity miestnych reštaurácií a nechýbala, samoz-
rejme, pizza. Bol to náročný deň, no motivácia 
na ďalšie turistické akcie bola veľká. 
Onedlho si opäť obuli turistické topánky a 

vybrali sa na výlet na hrad Beckov. Sprevá-
dzala ich milá pani sprievodkyňa, ktorá im 
prezradila zaujímavosti z histórie hradu. Na 
nádvorí hradu si chvíľku posedeli a kto zvlá-
dol 120 schodov k studni, mohol si vyskúšať aj 
lukostreľbu. Popoludní navštívili salaš Beckov, 
kde ochutnali špeciality kuchyne a spoznali 
domáce zvieratká žijúce na salaši.
Krásne počasie, dobrá partia, skvelá nálada a 
zopár kilometrov v nohách dokážu spraviť z 
obyčajných dní skutočné zážitky...
Pridáte sa nabudúce aj vy? 

Mgr. Jana Školníková 

S BATOHOM CEZ HORY

    V Smoleniciach pod zámkom

    Na Beckove sme si mohli vyskúšať lukostreľbu

    Beckov a pár slov o jeho histórii     Záruby - najvyšší vrch Malých Karpát
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NAŠI ŽIACI A ŽIAČKY POSTÚPILI 
DO KRAJSKÉHO KOLA V STOLNOM TENISE

Po náročnom období, kedy boli aj školské súťaže pozastavené, nás po-
tešil výsledok našich žiakov a žiačok v okresnom kole v stolnom tenise. 
Okresné kolo Trnava žiaci sa konalo 21. 3. 2022 v Spojenej škole J. Bottu 
v Trnave. Reprezentovali nás deviataci Michal Benedikovič, Maroš Eliaš, 
Samuel Pekarovič a siedmak Marcel Matúš. Nad tímami ZŠ Voderady a 
ZŠ s MŠ Nám. SUT Trnava naši chlapci suverénne zvíťazili. 
Okresné kolo Trnava žiačky sa konalo 22. 3. 2022 v tých istých pries-
toroch. Reprezentovali nás deviatačky Kristína Hyžová, Michaela Moj-
žišová a Veronika Šipková. Dievčatá bojovali o 1. miesto so 4 školami 
- Spojená škola, J. Bottu, ZŠ s MŠ J. Bottu, ZŠ s MŠ Nám. SUT, Gymnázi-
um Angely Merici – a tiež nad súperkami suverénne zvíťazili. 
Tento pekný úspech treba pripísať účasti na tréningoch v Stolnoteniso-
vom klube ŠK Blava 1928. Oba naše tímy týmto postúpili do krajského 
kola, ktoré sa uskutočnilo 4. a 5. 4. 2022 v tých istých priestoroch. 
V majstrovstvách kraja v stolnom tenise žiakov chlapci v rovnakom 
zložení obsadili 3. miesto a dievčatá (Michaelu Mojžišovú pre chorobu 
zastúpila šiestačka Linda Bangová) 4. miesto. 

Mgr. Lenka Šallaiová Mgr. Ondrej Macháč

Školský rok sme začínali s rúškami na tvárach. Všetci sme si želali, aby 
sa všetko už konečne dostalo späť do normálu, aby škola bola školou 
a deti zažívali to, čo k ich veku patrí. 
Desať mesiacov prebehlo a my si zas len povzdychneme, že to letí... 
Že sme toho kopec zažili a hoci sme si mnohé predstavovali inak, sme 
radi, že sa na seba konečne môžeme usmiať tak naozaj. 
A usmievame sa aj preto, že máme krásne vynovenú telocvičňu, no-
vo-vybavenú počítačovú učebňu a od septembra sa budeme učiť aj v 
krásnych odborných učebniach fyziky a chémie.

Práce bolo veľa, času stále menej, bol to náročný školský rok. A tak 
si všetci zaslúžime oddych. Želáme všetkým krásne leto vyplnené 
stretnutiami s rodinou, priateľmi, pohodovými chvíľkami na dovo-
lenkách, novými kamarátstvami a množstvom zážitkov. 
Dávajte si na seba pozor, aby sme sa v septembri stretli všetci zdraví, 
oddýchnutí a plní sily. 
Krásne leto, priatelia!

HD

BOL TO NÁROČNÝ ŠKOLSKÝ ROK, POĎME SI ODDÝCHNUŤ

    Gratulujeme!

    Maroš Eliaš v akcii
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30.3.2022 sa náš tím zúčastnil vedomostného kvízu zá-
kladných škôl mikroregiónu Naše Jadro, ktorý sa konal 
v Trakoviciach. Tvorili ho decká zo šiestej až deviatej 
triedy, aby každý svojou troškou prispel k výsledku. Bo-
jovali s nadšením a elánom, nezľakli sa hneď na začiatku 
len preto, že nevedeli, čo ich čaká. Nezískali prvenstvo, 
ale svojimi vedomosťami sa rozhodne nestratili a zapí-
sali sa len v dobrom. Domov si okrem dobrého pocitu 
priniesli aj spoločenskú hru. :-)

HD

zaPOIsa

    Tímová práca

    Dobrá nálada nesmie chýbať

    Spoločne to zvládli


